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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzata Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2013. május 29-i soron következő üléséről. 
 Az ülés kezdete: 15 óra, befejezése: 17 óra 37 perc. 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai 
 Márkus Gábor, alpolgármester 
 Kiss Zsigmond, alpolgármester 
 Pánti Zoltán, aljegyző 
 Kincses László, képviselő 
 Dr. Hegedűs Melinda, a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató és 

Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója 
 Benyáts Balázs, könyvvizsgáló 
 Nemes Erzsébet, a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ és 

Gyermekjóléti Szolgálat képviselője 
 Pandur Erika, a Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 Nagyné Kis Simonka Katalin, Városgazdálkodási Iroda csoportvezetője 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait, az Egészségügyi és Szociális 
Bizottság tagjait, és a megjelenteket. Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen 
van 5 fő bizottsági tag, így a bizottság határozatképes. 
 
Kérem szavazzunk arról, hogy a jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Gali Valéria legyen. A 
szavazás eredménye: 5 igen szavazat. 
 
A meghívóban szereplő első négy előterjesztést közösen tárgyaljuk az Egészségügyi és 
Szociális Bizottsággal. 
 
Kérem, szavazzunk a napirendi pontokról: a szavazás eredménye 5 igen szavazat. 
 
Napirendek: 

1. Előterjesztés a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2012. évi 
mérlegbeszámolójának jóváhagyására 

 Előadó: Dr. Hegedűs Melinda ügyvezető 
 
2. Előterjesztés a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2013. évi 

üzleti tervének elfogadására 
 Előadó: Dr. Hegedűs Melinda ügyvezető 
 
3. Előterjesztés a Pharmaház Püspökladány Kft. 2012. évi mérlegbeszámolójának 

jóváhagyására 
 Előadó: Dr. Hegedűs Melinda ügyvezető 
 
4. Előterjesztés a Pharmaház Püspökladány Kft. 2013. évi üzleti tervének elfogadására 
 Előadó: Dr. Hegedűs Melinda ügyvezető 
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5. Beszámoló a Püspökladány város közigazgtási határán belül autóbusszal végzett 
menetrendszerinti helyi személyszállítási tevékenységről, 2012.01.01.-2012.12.31-ig 
terjedő időszakra 

 Előadó: Bodnár Sándor 
 
6. Előterjesztés az önkormányzat 2013. évi költségvetési rendelet-módosításáról 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
7. Előterjesztés a Klebelsberg Intézményfenntartó Központtal kötendő vagyonkezelési és 

használati szerződésre 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
8. Tájékoztató Felügyelő Bizottsági vizsgálatról 
 Előadó: Varga Lajos ügyvezető 
 
9. Előterjesztés a Bihari Szilárd Hulladéklerakó és Hasznosító Társulás társulási 

megállapodásának módosítására 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
10. Különfélék 

 
1. napirend: Előterjesztés a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 
2012. évi mérlegbeszámolójának jóváhagyására 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs, képviselő 
A felügyelő bizottság 2013. április 24-én tárgyalta a beszámolót és elfogadásra javasolta. 
 
Kincses László, képviselő 
Mi generálta a szakrendelések esetszámának növekedését? Az EKG, belgyógyászat, 
kardiológia esetszámok változtak? Mit takar a közvetített szolgáltatás? Megbízási díj, 
kiküldetési díj miket takar?  
 
Dr. Hegedűs Melinda, a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató és Nonprofit Kft. 
ügyvezető igazgatója 
Az esetszámok tekintetében zárt informatikai rendszer van, zárt OEP finanszírozás. TVK 
rendszerű finanszírozás van. 100-110%-ig a finanszírozás 30%-át, ha 110% fölött kell ellátni 
a beteget, akkor 0 Ft-ot kap az intézet. Több a beteg. A sürgős eseteket nem lehet 
továbbküldeni. Minden szakrendelőnél kialakul az előjegyzéses rendszer, ez kifejezetten a 
korlátos TVK miatt van. A belgyógyászati óraszám 40 óra volt. 2013-ban betöltésre került az 
óraszám. A tüdőgondozó és a pullmonológia 2012-ben maximális kihasználtsággal működött. 
2012. januárjában, majd 2012. decemberében könyvelő váltás volt. A főkönyvi kivonat 
részletes, mindenre kiterjedő. Az OSAP jelentésekhez igazodik. Az orvosok 90%-a 
közreműködőként dolgozik, ez közvetített szolgáltatásként jelenik meg. A szerződéses 
jogviszonyok nem változtak. 
 
Benyáts Balázs, könyvvizsgáló 
A közvetített szolgáltatás nem az alkalmazottak bérét tartalmazza. A kiküldetés költségei a 
saját gépjármű használatot mutatja. 
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Kincses László, képviselő 
Üzemanyag költségen 7875 e Ft, gázdíjon 1483 e Ft szerepel, áramdíj 260 e Ft. Ezt nehéz 
elképzelni. A sok könyvelő váltás miatt vannak ezek az adatok? 
 
Dr. Hegedűs Melinda, a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató és Nonprofit Kft. 
ügyvezető igazgatója 
A rendelőnek a belgyógyászat tekintetében van 60 óra finanszírozott óraszáma. 2013. március 
31-ig minden óraszámot jogszabály szerint be kell tölteni. Van egy plafon, ami fölé nem lehet 
menni. 
 
Kincses László, képviselő 
Sem a kft., a sem a kft. az önkormányzat nem teljesítette a kötelezettségeit. A beszámolót nem 
javaslom elfogadásra. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat, 1 tartózkodás. 
 

33/2013. (V. 29.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2012. évi mérlegbeszámolóját 
elfogadásra javasolja 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 

 
 
2. napirend: Előterjesztés a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 
2013. évi üzleti tervének elfogadására 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs, képviselő 
A felügyelő bizottság 2013. április 24-én tárgyalta az üzleti tervet és az 5/2013. (3) számú FB 
határozat szerint a társaság 2013. évi üzleti tervét nem fogadta el, annak számszaki 
újraszámolását kérte. 
 
Kincses László, képviselő 
Úgy látható, hogy a nettó árbevétel csökken, a költségek nőnek, 30 e Ft nyereséggel 
számolnak. Sok a kétely, a bizonytalanság. 
2013. február óta a kisebbségi tulajdonossal nem történtek tárgyalások.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs, képviselő 
A 4. oldalon olvasható, hogy a számításokban nem szerepel a 2012-ről áthozott 2,7 M Ft-os 
amortizációs díj. A 6. oldalon olvasható, hogy az önkormányzati intézmények rendelőintézet 
által történő üzemorvosi vizsgálatának megvalósítása ellenállásba ütközik. Mit kell ez alatt 
érteni?  
 
Dr. Hegedűs Melinda, a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató és Nonprofit Kft. 
ügyvezető igazgatója 
A 2,7 M Ft-os amortizációs díj befizetése esetén azonnali likviditási gondok jelentkeznek. Az 
OEP bevételekből nem lehet többet keresni. Bérleti díj bevételből vagy foglalkozás 
egészségügyi ellátásból lehet plusz bevétel. Sem a Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft-nél, 
sem a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központnál nem tudtuk elérni, hogy nálunk 
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végeztessék el a foglalkozás egészségügyi vizsgálatot. Püspökladányban nem tudtuk elérni, 
hogy az intézmények hozzánk jöjjenek. Nem tudjuk nyereségessé tenni ezt az üzletágat. 
 
Kincses László, képviselő 
Veszélybe fog kerülni az intézmény működése. Jó gazdaként kell az intézményt vezetni. 
 
Dr. Hegedűs Melinda, a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató és Nonprofit Kft. 
ügyvezető igazgatója 
Egy bizonyos létszám alá menni nem lehet. Meghatározó az orvosok és a szakdolgozók 
létszáma. A kft. 2007. óta jelentős összegű iparűzési adót fizetett az önkormányzatnak, 
befizette az amortizációs díjat, minden számláját ki tudta fizetni. Ezt is mérlegre kellene tenni. 
A kft. a teljesítőképessége határán van. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat, 1 tartózkodás. 
 

34/2013. (V. 29.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2013. évi üzleti tervét 
támogatja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 

 
 
3. napirend: Előterjesztés a Pharmaház Püspökladány Kft. 2012. évi 
mérlegbeszámolójának jóváhagyására 
 
Kincses László, képviselő 
Nem tiszta a helyzet. A patika alapításától kezdve félre van vezetve a testület, az alapítók 
tudták, hogy gondok lesznek a finanszírozással. A rövid lejáratú kötelezettség 95 359 e Ft. 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs, képviselő 
Miért írták le a 2011-es üzleti tervben, hogy a patika várhatóan 2013-ban lesz rentábilis? 
Miért van az, hogy azóta minden évben visszalépnek az ügyelettől, holott az alapítás alapvető 
feltétele az állandó ügyelet. Az önkormányzatnak, a lakosságnak, a képviselőknek egy 
kritikátlan arcul csapása. Ezt vagy meg tudja oldani, vagy pedig leköszön. Miért a felszámolás 
lehetőségével zárja a beszámolót? 
 
Dr. Hegedűs Melinda, a Pharmaház Püspökladány Kft. ügyvezető igazgatója 
Alapításkor 60 óra nyitva tartás lett meghatározva. Milyen hatástanulmány lett az alapítás 
előtt készítve? Jelenleg Püspökladányban a patikai forgalom 60-80 millió Ft, ebből 12-14 
millió Ft a Pharmaházra esik.  
A cég működéséhez 1,9 millió Ft saját tőkével és rengeteg ott töltött munkaórával járultam 
hozzá. Ehhez képest az önkormányzat megszavazott egy patikát ügyelettel. 2011-ben 4329 
gyógyszerész munkaóra különbözet, 2012-ben 2687 munkaóra különbözet, 2013-ban 1185 a 
különbözet. Ez összességében 23 millió Ft.  
Mindenki tudja, hogy az ügyelet veszteséges. 
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Dr. Felszeghy Szabolcs, képviselő 
Akik a patika megvalósítását szorgalmazták, például Dr. Deczky Zoltán, az alapvető 
felelőtlenség ott kezdődött. Visszautasítom, azt a rosszhiszemű feltételezést, hogy a testület 
bármely tagja arra számolt, hogy a patikát csődbe vigye. 
A patika alapítás egy tőkebefektetési jellegű akció volt. Azt, hogy mennyi pénzt visz el az 
ügyelet, tudniuk kellett az alapításkor is. Meg van mételyezve az egész történet. 
Véleményem az, hogy a beszámolót elfogadom, de a benne megfogalmazott megjegyzéseket 
visszautasítom. 
Mit ért az alatt, hogy „a patika körül kialakult sajtó felhajtás sem segítette a külső gazdasági 
megítést, így újabb szerződés kötése szinte lehetetlen”? 
 
Dr. Hegedűs Melinda, a Pharmaház Püspökladány Kft. ügyvezető igazgatója 
Kétszer jelent meg a helyi és a megyei internetes médiákon sajtóhír, azok után helyreigazítást 
kértem. Azt írták, hogy a Pharmaház az, aki ügyeletet elláthat. Karcagon hétfőtől szombatig 
rendes nyitva tartással működnek a patikák, vasárnap 8-12 óráig a hét patika felosztja egymás 
között. Ott ez megoldható, itt ez abszolút nem. 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs, képviselő 
Ez Püspökladány és nem Karcag. Karcagon a patika alapításkor olyan megállapodás nem 
született, mint itt. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat, 1 tartózkodás. 
 

35/2013. (V. 29.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Pharmaház Püspökladány Kft. 2012. évi mérlegbeszámolóját elfogadásra javasolja 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 

 
 
4. napirend: Előterjesztés a Pharmaház Püspökladány Kft. 2013. évi üzleti tervének 
elfogadására 
 
Borsos László, képviselő 
Az árbevételeknél szereplő b. pontban leírt szűkülő piac alatt mit kell érteni? A humán 
erőforrás költségek között mit jelent az a bekezdés mely úgy kezdődik, hogy a munkáltatói 
jogokat gyakorló gyógyszerész ügyvezető csak tulajdonosi jóváhagyással dolgozhat? 
A kölcsönszerződéssel kapcsolatban kérdezném, hogy a visszafizetés és az adósságrendezés 
hogyan áll? 
 
Dr. Hegedűs Melinda, a Pharmaház Püspökladány Kft. ügyvezető igazgatója 
A szűkülő piac csökkenő árakat, csökkenő TB finanszírozást jelent. 
Mint ügyvezető sem ügyvezetői díjat, sem gyógyszerészi díjat nem számolok fel. A patikának 
jelenleg egy héten 82 órán át kell gyógyszerészt biztosítani. Látható, hogy egyik gyógyszerész 
nem tudja helyettesíteni a másikat. A helyettesítés nagyon komoly tétel. 
A kölcsönszerződéssel kapcsolatban a Mapet Kft. felé nem történt törlesztés. A 
Hungaropharma Zrt. felé az adósságtörlesztés elkezdődött. Az egyéb szállítói számlák, bér és 
járulékok kifizetésre kerültek.  
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Borsos László, képviselő 
A kölcsönszerződéssel kapcsolatban megállapodások történtek, nincs megkötve. 
 
Dr. Hegedűs Melinda, a Pharmaház Püspökladány Kft. ügyvezető igazgatója 
Nincs megállapodás, jeleztem a kisebbségi tulajdonos felé. 
 
Kincses László, képviselő 
Ügyvezető asszony, elképesztően ellentmondásos anyag ez. Egy évvel ezelőtt Ön azt 
nyilatkozta, hogy az üzleti tervben, hogy havi bruttó 20-25 millió Ft bevétel tűnik reálisnak. 
Most azt írja, hogy valós cél lehet 12-16 millió Ft/hó. Mikor veszítettük el a tisztán 
látásunkat? A következő mondat számomra mindent elárul: „a gyógyszertár 2 évnyi működés 
után már túl van a bevezetésen.” Nem várható fejlődés. 
Itt olyan típusú gazdasági bűncselekményről van szó, melyet az alapítás pillanatában követtek 
el. Csak akkor lehet a patika rentábilis, ha az 50 millió Ft-os forgalmat kitermeli. 
 
Borsos László, képviselő 
Ha a patika nem tudja a kölcsönszerződés szerinti összeget törleszteni, félő, hogy a 
kötelezettség az önkormányzatra száll. Költői kérdésem: megéri a patikát működtetni? 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs, képviselő 
Az alapítást megelőző testületi üléseken olyan kijelentések hangzottak el, miszerint: „hogy ne 
csinálnánk, mikor egy patika havi 4-6 millió Ft nyereséget hoz?”. Ehhez képest nem ugyanaz 
a helyzet. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 4 igen, 1 nem szavazat. 
 

36/2013. (V. 29.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Pharmaház Püspökladány Kft. 2013. évi üzleti tervét támogatja 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 

 
 
„A Szociális és Egészségügyi Bizottság tagjai elhagyták a helyiséget.” 

 
 
5. napirend: Beszámoló a Püspökladány város közigazgtási határán belül autóbusszal 
végzett menetrendszerinti helyi személyszállítási tevékenységről, 2012.01.01.-2012.12.31-
ig terjedő időszakra 
 
Pánti Zoltán, aljegyző 
A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottsági ülésen volt egy kiegészítő 
javaslat járatcsökkentéssel kapcsolatban. Akkor Bodnár úr közölte, hogy a 4,5 km és mivel 14 
járat van, ki lehet számolni, hogy mennyi km. 
 
Kincses László, képviselő 
Ez komolytalan, milyen dolog az, hogy számoljuk ki. 
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Fekete László, képviselő 
Miért csökkentenénk a járatokat. Annak idején kérdeztük Bodnár úrtól, hogy ha a Hajdú-
Volánnak veszteséges volt, ő tudja-e nyereségesen működtetni. Azt mondta, hogy igen. Ennek 
ellenére most azt olvassuk, hogy 2 millió Ft veszteség. 
 
Borsos László, képviselő 
Az olyan járatok megszüntetése megfontolandó, melyek teljesen utas nélkül vannak.  
 
Pánti Zoltán, aljegyző 
A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottsági ülésen volt beterjesztve 
egy kérelem a járatcsökkentésre vonatkozóan. Nem emlékszem olyan járatra, ahol az utas 
szám 0 lett volna. A bizottság azt az álláspontot alakította ki, hogy mivel októberben lejár a 
kétéves szerződés, nem célszerű azt módosítani. Elő kell készíteni a következő szerződésre 
vonatkozó módosításokat, a nyári időszakban is fognak folyni utasszámlálások. Ha októberig 
nem fejeződik be a közbeszerzés, melyet a júniusi testületi ülés után indítanak el, legfeljebb 
meghosszabbítjuk a szerződést, de mindent megteszünk annak érdekében, hogy határidőre 
kész legyen.  
 
Tóth László, képviselő 
A már meglévő adatok és a nyári adatok birtokában kell dönteni a következő szerződésben 
szereplő járatszámokról. 
 
Kincses László, képviselő 
A Városüzemeltető buszát is Bodnár úr vállalkozása üzemelteti? Bodnár úr nem végzett 
számításokat, mielőtt elvállalta ezt a szolgáltatást. Az utasszámlálás megerősítheti a januári 
adatokat.  
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk a beszámolóról. A szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat. 
 

37/2013. (V. 29.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladány város közigazgatási határán belül autóbusszal végzett menetrend szerinti 
helyi személyszállítási tevékenységről, 2012.01.01.-2012.12.31.-ig terjedő időszakra 
vonatkozó beszámolót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 

 
6. napirend: Előterjesztés az önkormányzat 2013. évi költségvetési rendelet-
módosításáról 
 
Borsos László, képviselő 
MVM Zrt. elszámolásával kapcsolatban szeretnék részletesebb ismertetést. Az Egyéb 
értékteremtő foglalkoztatások Startmunka mit jelent? A 6. oldalon mit jelent a Startmunkával 
kapcsolatban az egyéb kiadás? Kitől jött a kérés, hogy a sportegyesületek részére a 
sportcsarnok működési támogatásaként 1 500 e Ft legyen felvezetve a rendeletbe? Mikor lesz 
lomtalanítás? 
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Pandur Erika, irodavezető 
Az MVM Zrt. arról tájékoztatott bennünket, hogy 2011. januártól 2012. szeptember 30-ig 
minden számlát vissza fog vonni, ugyanis az Eon-nal egyeztetési gondjaik voltak. 2012-ben 
az utolsó 3 hónapra nem is állítottak ki számlát. A mérési adatok egyeztetése után két teljes 
évet számláztak ki, a 9 millió Ft különbözet a 3 hónapra és az előtte való időszakra 
vonatkozik. 
 
Pánti Zoltán, aljegyző 
A Startmunka 2012-ben indult: belvíz védekezés, mezőgazdasági és a polgármesteri 
hivatalban a kazánprogram. Ezek folytatódtak 2013-ban is, illetve bővült: bio- és megújuló 
energiafelhasználás, valamint az egyéb értékteremtő foglalkoztatás. Utóbbi a Segítő Kezek 
Szociális Szolgáltató Központban valósult meg.  
 
Nemes Erzsébet, a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti 
Szolgálat képviselője 
Az értékteremtő foglalkoztatás főleg a házi segítségnyújtás és az étkeztetés feladat ellátásban 
való részvételben valósul meg. Étkeztetés esetében ebéd kiszállításában tudnak besegíteni. A 
házi segítségnyújtásnál sokat segítenek a gondozónőknek. 
 
Pandur Erika, irodavezető 
A Startmunka pályázatban nem lehet elszámolni közüzemi díjakat, itt a Közkév közüzemi 
díjairól van szó. Vannak esetenként fellépő kiadások, melyek nem elszámolhatók. Tavalyi 
évben a többletkiadások forrása a mezőgazdasági bevétel volt. Tavaly a sportcsarnok 
működtetésére 6 400 e Ft volt betervezve, melybe beletartoztak a diáksportkörök is. Idén a 
KLIK átvállalja az iskolákra jutó részt. Tavaly a sportegyesületekre vonatkozó teljesítés 1 800 
e Ft, volt ehhez mérten terveztük a 1 500 e Ft-ot.  
 
Borsos László, képviselő 
A 10 210 e Ft-os vízkészlet járulékfizetési kötelezettség után mi jöhet még? Fontos, hogy a 
Startmunkában résztvevők megfelelően legyenek ellátva munkával. 
 
Pánti Zoltán, aljegyző 
Tárgyalásokat folytatunk a Tiszántúli Környezetvédelmi, Természetvédelmi és Vízügyi 
Felügyelőséggel a jóléti tavak átminősítésével kapcsolatban. A felügyelőség elfogadta az 
álláspontunkat, így vélelmezhetően nagyságrendekkel kevesebb tétel lesz a járulékfizetési 
kötelezettség. Írásbeli választ még nem kaptunk, a szükséges módosítást a következő rendelet 
módosítás során fogjuk elvégezni. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat. 
 

38/2013. (V. 29.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önkormányzat 2013. évi költségvetési rendelet-módosításáról készült előterjesztést 
elfogadásra javasolja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 
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7. napirend: Előterjesztés a Klebelsberg Intézményfenntartó Központtal kötendő 
vagyonkezelési és használati szerződésre 
 
Borsos László, képviselő 
A szakképzésnek ki a fenntartója? 
 
Pánti Zoltán, aljegyző 
A Megyei Klebelsberg Kuno Intézményfenntartó Központ. 
 
Kincses László, képviselő 
Lesz-e megtakarítás az önkormányzat részéről? 
 
Pandur Erika, irodavezető 
Ha változnak az óraszámok a megállapodás annak megfelelően módosításra kerül. 
 
Borsos László, képviselő 
Tiszta viszony akkor lenne, ha a gimnázium és a szakképzés szétválik. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat. 
 

39/2013. (V. 29.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Klebelsberg Intézményfenntartó Központ által kötendő vagyonkezelési és használati 
szerződéssel kapcsolatban készült előterjesztést elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 

 
 
8. napirend: Tájékoztató Felügyelő Bizottsági vizsgálatról 
 
Kincses László, képviselő 
Miért nincsenek itt a Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft.-től? Miért nem állnak 
rendelkezésre kiegészítő információk? 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk a tájékoztatóról. A szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat, 1 tartózkodás. 
 

40/2013. (V. 29.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A felügyelő bizottsági vizsgálatról készült tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 
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9. napirend: Előterjesztés a Bihari Szilárd Hulladéklerakó és Hasznosító Társulás 
társulási megállapodásának módosítására 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat. 
 

41/2013. (V. 29.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Bihari Szilárd Hulladéklerakó és Hasznosító Társulás társulási megállapodásának 
módosításáról szóló előterjesztést támogatja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 

 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A különfélékben egyéb megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, 
az aktív részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
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